

*Z02B50394

83*

commissie Middelen | Besluitenlijst

Datum 15 november 2018

Aanwezig	
Voorzitter:	dhr. A.H.M. Albers
Commissiegriffier:	dhr. E.M. Geldorp
Leden:	dhr. A. Ok (Lokaal Belang); dhr. P.J.M. Putman (Lokaal Belang); dhr. W.J.M. van Dinther (CDA); dhr. F.H.F. Jansen (CDA); dhr. C.H. de Winter (PvdA); dhr. M.W. Bloemberg (VVD); mevr. L. van der Velden (SP); dhr. B. van Bindsbergen (D66); de heer H.L.M. Meijer (Sociaal Zevenaar) en mevr. D.M. van der Velden (GroenLinks).
Collegeleden:	mevr. P. Schadd-De Boer en dhr. N. van Dellen.
Overige aanwezigen:	
Afwezig met kennisgeving:	dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang); dhr. G.H.J. Kleinherenbrink (CDA); dhr. P.J.M. Freriks (Sociaal Zevenaar); dhr. B.M. Kagei (GroenLinks); dhr. E.R. van der Schaft (SP)

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Aangegeven wordt dat de voorzitter van de Auditcommissie nog een korte mededeling zal doen.

2. Inspraak

Er zijn geen aanmeldingen voor het spreekrecht ontvangen.

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De besluitenlijsten van de vergaderingen van 4 en 25 oktober worden ongewijzigd vastgesteld.

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties

De termijnagenda en het overzicht toezeggingen en moties wordt vastgesteld.

5. Raadsvoorstel inzake legesverordening 2019 (Z/18/312467)

Commissie

De commissie stelt vragen en maakt opmerkingen over onder meer:

- Samenstelling en soort leges / schatting zonder tellen
- Verschil in begroting
- Leges rijbewijs / harmonisatie
- "goedkoopste versie voor de burgers"
- Verklaring verschil in hoogte leges voormalige gemeenten
- Omgevingsvergunning
- 100% kostendekkendheid
- Tarief VOG – is vaak nodig
- Communicatie over vergunningaanvraag
- Hoogte leges aanlegkosten
- Overgangsrecht – toepassing oude regelgeving
- Hoogte leges bij monumentenvergunning versus dorpsgezicht

College

Het college gaat in op de inbreng vanuit de commissie en beantwoordt de vragen. Het college zegt daarbij toe:

- De raad wordt schriftelijk geïnformeerd over de systematiek rondom kostendekkendheid van een VOG;
- De raad wordt schriftelijk geïnformeerd over de toepassing van het overgangsrecht – oude regeling i.p.v. nieuwe regeling;
- De raad wordt schriftelijk geïnformeerd over de reden van het verschil in leges voor activiteiten m.b.t. monumenten en bouwwerken in een beschermd stads- of dorpsgezicht.

Conclusie:

Het voorstel wordt met name op verzoek van de fracties van Groen Links en Sociaal Zevenaar doorgeleid als besprekstuk naar de raad. Deze fracties overwegen een motie/amendement op het punt van de leges voor een VOG-aanvraag.

6. Raadsvoorstel inzake keuze gemeentewapen (Z/17/278674)

Commissie

De commissie stelt vragen en maakt opmerkingen over onder meer:

- Communicatie / artikel in de krant
- Wenselijkheid van een inwonerpeiling – net zoals bij nieuwe logo
- Mogelijkheid om het huidige wapen te handhaven
- Duiding van het advies van de Hoge Raad van Adel
- Betrokkenheid van cultuurhistorische verenigingen
- Wapenschilden voormalige gemeenten ophangen in de raadzaal
- Kosten voor de invoering van een nieuw wapen

College

Het college gaat in op de inbreng vanuit de commissie en beantwoordt de vragen.

Conclusie:

Het voorstel wordt met name op verzoek van de fractie Sociaal Zevenaar doorgeleid als besprekstuk naar de raad.

7. Burgerbrief d.d. 14 augustus 2018 inzake aanvraag om vergunning voor het exploiteren van een speelautomatenhal in Europakader Tolkamer

Commissie

De commissie stelt vragen en maakt opmerkingen over onder meer:

- Harmonisatie
- Huidige mogelijkheden
- Nieuwe regiem
- Automatenhal – fruitmachine bij de lokale snackbar

College

Het college gaat in op de inbreng vanuit de commissie en beantwoordt de vragen. Er zijn nu twee



verordeningen, op termijn kan de raad een nieuw voorstel in het kader van harmonisatie tegemoet zien en op dat moment de wenselijke kaders bepalen.

Conclusie:

Het onderwerp is voor dit moment voldoende besproken.

8. Rondvraag

- a) De heer Ok vraagt de burgemeester of zij blij is met de nieuwe verdeling van de politiecapaciteit in de regio. De heer Meijer stelt hierover een aanvullende vraag. Burgemeester Schadd-De Boer geeft aan dat hierover intensief overleg is geweest met de collega's. Zij geeft aan dat het als een behoorlijke aderslating voelt, maar er zijn goede afspraken gemaakt over de inzet van de politie. De basiszorg komt hoe dan ook niet in het geding.
- b) Mevrouw Van der Velden heeft enkele vragen over een recente bijeenkomst in het kader van het nieuwe subsidiebeleid. Wethouder van Dellen geeft aan dat hierover met de raad is gecommuniceerd en dat dit onderwerp tijdens de infobijeenkomst van 11 december met de raad wordt besproken.
- c) De heer Jansen vraagt welke stappen het college onderneemt, nu is gebleken dat de kosten voor het Sociaal Domein fors hoger zullen uitvallen dan begroot. Wethouder Van Dellen geeft aan dat er nu al 30% meer zorgaanvraag is dan vorig jaar. Er is een taskforce ingesteld die zich momenteel hierover buigt. De raad wordt over de bevindingen op de hoogte gehouden. Voor de volgende jaren is het budget structureel opgehoogd in de begroting.

9. Punten van orde commissie

Er zijn geen punten van orde.

10. Mededelingen portefeuillehouders (college)

- a) Burgemeester Schadd-De Boer geeft n.a.v. de vraag over de aanpak van drugsoverlast in de omgeving Bastion aan dat er één melding bij de politie is ontvangen. Bij de beheerder van de buurt-whatsapp-groep zijn géén meldingen ontvangen. Zij roept bewoners op om verdachte situaties te melden bij de politie.
- b) Wethouder Van Dellen meldt dat het er op lijkt dat sportbedrijven (Ataro) onder het oude regiem blijven, waardoor zij minder te maken krijgen met de BTW-problematiek.
- c) De heer Jansen (voorzitter Auditcommissie) meldt dat de aanbesteding van de nieuwe accountant geen resultaat heeft opgeleverd. Er wordt het gesprek aangegaan met een accountant om te bezien of deze de controle van in ieder geval het boekjaar 2018 op zich wil nemen. Dit betekent hoe dan ook dat de accountantsverklaring niet voor medio juli beschikbaar kan zijn, waardoor Zevenaar de jaarrekening pas later kan vaststellen (najaar) en zich dus niet aan de wettelijke datum van 15 juli kan houden. Hierover wordt contact opgenomen met de provincie en de VNG.

11. Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 20.48 uur.